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Referat af 

BESTYRELSESMØDE 
 

Torsdag den 8. december 2022 
 
Afbud fra Katrine og Søren 

 
 
1. Godkendelse af sidste referat  

Godkendt uden bemærkninger 
 

2. Orientering v/formanden.  
Velkommen til nye ansigter. 
 

3. Orientering v/ledelsen.  
- Friskolen 

Skolekomedien vel overstået, sidste skolehjemsamtaler holdt, overordnet gået godt. Sofie er startet 
i Martins stilling som klasselærer i 7. klasse, virker til at være faldet godt til. Fornemmer, at der er 
ret mange elevsager pt. ift. tidligere - udredninger o. lign. 184 elever, der er flere henvendelser, men 
der er venteliste. Viggo taget godt i mod af friskolelærerne. Lærerne vil gerne have adgang til flere 
ting - at der åbnes op for flere muligheder. 

- Efterskolen 
Det går godt, inde i en god periode, 139 elever. En pige stoppet, og nyoptaget dreng stoppede 
hurtigt igen. Fra 9/12 138 elever, da endnu en pige stopper. Der er optagelsessamtaler undervejs. 
Steffen startet i Rasmus’ stilling. Personaledag; virkelig god dag og hyggelig aften. Dramauge med 
god forestilling til slut. Brobygning og OSO er overstået. Infoaftener med godt og positivt fremmøde. 
Kommende uge (mandag) oplæg om snus og tobak - en teaterforestilling. 

- SFO 
Det kan mærkes at det er december. Der er gang i ungerne. Der laves ting til jul. Torsdag er der 
forældrearrangement hvor der ønskes god jul med gløgg og æbleskiver. Kristian startet i Annas 
stilling. 

- Friluftsgården 
Det går som det plejer, mange forskellige aktiviteter. Legepladsrapporten er kommet med meget få 
ting der skal rettes. Pedellerne mener at de enkelte ting kan ordnes over vinteren. 57 børn, til april 
60. 64 børn på venteliste. Rie er gået på pension med en god afskedsreception. Julefest med børn og 
forældre. Alle på nær 2 repræsenteret med forældre. Friluftsgården går snart ind i sit 4. år, er landet 
i en god bestemt retning, hvor personalet vil det samme med samme børnesyn. Stor ros til 
personalet. Kirke i kommende uge. Tilsyn afventes, de skal være der inden 31/12. Inden for de 
næste par år skal man indstille sig på at ca 40 % af børn vil have en eller anden diagnose/udfordring, 
som skal rummes på almenområdet. Ny normering pr. 2024, er stadig ikke klart hvordan de selv 
regner normering ud. 
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Karen Magrethe har sagt ja til 37 timer i vuggestuen, og det overvejes at sætte Simon op i tid til 34 
timer, mens Maja er på barsel. Sonny er spurgt om han vil have en stilling på 21 timer. 
Katrine er flyttet fra vuggestuen til børnehave. 

- Forstander 
APV igangsat, sendt ud til medarbejderne fra friskolen, efterskole, friluftsgården og TAP.  
Fælles julefrokost tirsdag den 20. december. 
 

4. Udvalg til fællesmødet med bestyrelsen 
23/2-23 kl. 17-21. Al personale samt bestyrelse deltager.  
Bestyrelsen skal komme med idé til hvad der skal arbejdes med.  
Udvalg: Mie, Natasja, Mia, CR. 
 

5. Jordvarme status 
Tilbud fra anden leverandør modtaget. Det ser ud til, at lokal leverandør kan matche tilbuddet. 
Finansiering kan vi selv stå for; dermed kan det gøres i sommerferien, og vi kan udnytte vores 
solcelleanlæg. Bygge- og økonomiudvalg laver oplæg til bestyrelsen. 
 

6. Skolepenge, friskolen/SFO, skolepenge 1255/1360 (+ 3%) 1225,-/1575,-, klub 610,- 
Vedtaget 
 

7. Økonomi – renteswap – Budget 2022 (udsendes inden mødet). 
Renteswap - 2 millioner d.d. mod -1,77 millioner i oktober. 
Repræsentant fra banken ude og tale økonomi og herunder renteswap igennem, og det kan ikke 
umiddelbart betale sig at betale den ud. 
Stigning på 1,3 millioner i indtægter (3%). Lærerlønnen er steget blandt andet pga. flere lærere, barsel, 
ekstra lederstilling. Der er sat mere af til vikarer mv., så der ikke kommer overraskelser ift. højere 
forbrug. 
Facaderenovering sat i bero. Der skal lægges fliser i gården, så det bliver et godt og sikkert gårdmiljø 
(herunder handicapvenligt). 
Legeplads skal kigges på ift. handicapvenlighed (byggeudvalg). 
Renovering bad/toilet C-gang 
Træpiller sat meget op fra 470.000 til 800.000. El også sat op fra 270.000 til 370.000 
Generelt højere udgifter på forbrugsvarer. 
Der er budgetteret konservativt, så der ikke kommer negative overraskelser. 
 

8. Nyt fra udvalg.   
Der inddrages, når relevant. 
Økonomiudvalg: langsigtet investeringsplan ønskes. Budgettet gennemgået.  
Byggeudvalg: Katrine, Mia, Jens, CR, RE (jordvarme Linda). Der skal afholdes møde, hvor 
prioriteringsliste skal gennemgås. Pt. jordvarme højeste prioritering.  
Kunstgræs kan ikke bruges ved hård frost, da Kalundborg kommune ikke må anvende tø-midler. 
Ansættelsesudvalg 
Festudvalg: efterårsfest for al personale og forældre har været taget op på klasserepræsentantmødet. 
Der er ønske om, at traditionen genoptages. Mie, Natasja, Søren(Søren har sagt ja på sms 
efterfølgende). 
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9. Nyt fra medarbejderrepræsentant. 
MD: Det går godt i friskolen. Spændt på ny leder. Sofie: gårsdagens lærermøde det hyggeligste 
lærermøde, hun havde prøvet. 
Jens: lidt udskiftning i personalegruppen, Anette tilbage, vikarer der dækker vagter, så der skal lige lidt 
på plads. Ikke de store diskussioner, godt med ny ledelse. Glæder sig til kommende år, hvor nuværende 
ledelse sidder der fra start. Der er kommet ro på.  
Karin: uheldigt med sygdom og Maja på tidlig barsel, men det fungerer. Lidt ærgerligt, når alt kører så 
sker der en twist i personalet, så der må være omrokeringer. 
Julebrev med julepynt deles ud i Vinde Helsinge og Kirke Helsinge. 
 

10. Evt. 
Reception for forstander? Charlotte ønsker det ikke umiddelbart. 
Ny sekretær faldet godt til. Inger tilbage på sin delvise sygemelding. God stemning på kontoret. 

 
 
 

Ovenstående referat er godkendt: 

.....................................................    ................................................................. 

Nanna H. Nielsen  Katrine Munch Olsen 

........................................................    .............................................................. 

Mia Søe Pedersen   Morten Fraaby Andersen 

……………………………………………………    …………………………………………….. 

Søren Tullesen  Mie Poulsen 

……………………………………………………     …………………………………………….. 

Anna Haugaard Jørgensen 


